
ŠMARTNO
OB SAVI

Dne 17. oktobra so se v ok-
viru akcije »91 KS« sestali
predstavniki organov, druž-
benopolitičnih organizacij in
društev naše KS ter občinske
in mestne konference SZDL.
Odkrito srečanje mnenj,
predlogov in tudi rešitev ie
služilo poživitvi dejavnosti
vseh subjektivnih sil pri hi-
trejšem razvoju in preobrazbi
KS. Seveda je beseda nanesla
še na sedanjo samoupravnoin
politično organiziranost ter
učinkovitost delovanja.
Obravnavali so številne pro-
bleme, s katerimi se srečujejo
krajani pri uresničevanju svo-
jih interesov.

Socialno in zdravstveno var-
stvo je ustrezno urejeno. Pro-
blem otroškega varstva bo do
neke mere rešen s petnajstimi
mesti v VVZ Nove Jarše. Medse-
bojni odnosi so v glavnem zado-
voljivi, morebitna nerazumeva-
nja in sosedske prepire je treba
prijateljsko, brez trmoglavosti
reševati v obojestransko zado-
voljstvo.

V Naši KS sta najbolj pereča
kadrovska problematika in neu-
rejeno financiranje nekaterih de-
javnosti. Primanjkuje nam stro-
kovnjakov, predvsem na nekate-
rih interesnih področjih. Delegate
je treba izobraziti. Dotacije SIS
kasnijo — samo s prostovoljnim
delom pa nista mogoči nadaljnja
gradnja športno-rekreacijskega
centra in dovršitev del v zgornjih
prostorih doma občanov. Po za-
slugi nekaterih posameznikov in
obrtnikov pa prostori že dajejo
skoraj dokončni videz.

V KS Šmartno se zavedatno
(udi pomena SLO. Narejeni so
obrambni načrti in načrti civilne
zaščite. Preizkusi učinkovitosto
narodne zaščite so uspeli.

Nogometno igrišče v športno-
rekreacijskem cenlru že služi svo-
jemu namenu. Nogometaši NK
Šmartno vešče izkoriščajo pred-
nost domačega terena in prisot-
nost zvestih navijačev. Več o tem
v prihodnji številki.

Čez nov šentjakobski most je
stekel promet, kar se je takoj
odrazilo v večjem pretoku vozil
skozi Hrastje. Zopet opažamo
medkrajevne avtobuse in težke
tovornjake. Ob konicah nasta-
jajo kolone, ki zapoinijo ozko in
vijugasto cesto tudi v Sneberjah.
Velika nevarnost preži na manj
zaščitene udeležence v prometu
— pešce in kolesarje, ki bodo mo-
rali biti še previdnejši. Le tako
bodo naše ceste terjale manjši
krvni davek. kot so ga v bliinji
preteklosti, ko sta za posledicami
prometnih nesreč preminila
Anton Janež in Franc Bolta st. iz
Hrastja. Občasno kontrolo hitro-
sti, ki je bila nekoč že uveljavlje-
na, bi morali dosledno izvajati.
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